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FCSB a învins-o pe FC Dinamo cu scorul de 1-0 (1-0), duminică seara, pe Arena Națională
din București, în etapa a 12-a a Ligii I de fotbal. Vicecampioana s-a impus în ''eternul
derby'' prin golul marcat de Marko Momcilovic (31), la capătul unui meci de calitate, cu
multe faze de poartă.   

FCSB a ratat un penalty, prin Constantin Budescu, al cărui șut telefonat a fost apărat de Jaime
Penedo (77). Ovidiu Popescu obținuse lovitura de pedeapsă, în urma unui fault comis de
Romera. Dinamo a avut o bară, în finalul primei reprize, când sud-africanul Mahlangu a șutat de
la circa 30 de metri (44).

  

În urma victoriei, FCSB a acumulat 26 de puncte, apropiindu-se la doar un punct de CFR.
Clujenii au însă un meci mai puțin. De partea cealaltă, Dinamo mai adună o înfrângere și
rămâne în continuare în afara play-out-ului. "Câinii" sunt pe locul șapte, cu 16 puncte.

  

În 164 de dueluri jucate în campionat între cele două mari rivale, FCSB (ex-Steaua) are 58 de
victorii, iar Dinamo 56, alte 50 de partide încheindu-se nedecis.

  

Nicolae Dică - În timpul meciului înnebunisem de tot, îmi doream enorm să câștig
primul derby ca antrenor

  

"Mă bucur că am reușit să câștigăm acest joc. Băieții au avut o atitudine bună și au reușit să se
impună. În prima repriză cei de la Dinamo ne-au pus ceva probleme, dar a doua a fost mai
bună. Am avut acea posesie pe care mi-o doresc și le-am dat puține șanse celor de la Dinamo.
Eu consider că în repriza a doua am făcut un joc mai bun decât Dinamo și meritam să
câștigăm. Mă așteptam să cădem fizic în repriza secundă, pentru că jucăm din 3 în 3 zile, dar
am reușit totuși să fim peste Dinamo. Înainte de joc le-am spus băieților că fazele fixe sunt
importante pentru că putem să câștigăm dintr-o asemenea fază, iar în această seară am reușit.
Ne-am mai creat ocazii și sunt puțin dezamăgit că nu am reușit să marcăm mai multe goluri, dar
important e că am câștigat. În timpul meciului nici nu mai știu cum mă simțeam, înnebunisem de
tot. Am trăit la maximum acest joc pentru că îmi doream enorm să câștig primul meu derby ca
antrenor. Și mă bucur că am reușit acest lucru", a spus antrenorul echipei de fotbal FCSB,
Nicolae Dică.
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"Îmi doream 6 puncte din meciurile cu CFR și Dinamo, e clar. Însă important e că la Cluj nu am
pierdut pentru că altfel cei de la CFR se distanțau. Așa că e bine că am câștigat 4 puncte în
această dublă. La Steaua (n.r. — FCSB) e presiune mereu, poți să câștigi 5 meciuri, vine un
eșec și e presiune imediat. Noi ne dorim să câștigăm campionatul, nu are importanță cine
marchează. Îmi doresc din tot sufletul ca Denis Alibec să înceapă să înscrie și el, dar cel mai
important e să câștigăm meciurile", a adăugat Nicolae Dică.

  

Vasile Miriuță - Nu meritam să pierdem, cei de la FCSB nu au fost cu nimic mai buni ca
noi

  

"După o înfrângere nu pot să fiu bucuros, dar părerea mea este că am făcut o primă repriză
senzațională. Trebuia să intrăm cu avantaj pe tabelă la pauză. Am avut ocazii bune de a marca,
însă am luat gol dintr-o fază fixă în condițiile în care cred că ei au ajuns în minutul 30 la noi la
poartă. Felicit echipa pentru atitudine și determinare, băieții au făcut exact ce le-am spus. Păcat
că am pierdut. Nu meritam să pierdem acest joc. FCSB e echipa de pe locul doi, o echipă bună,
însă ei nu au fost cu nimic mai buni ca noi azi. Am pierdut un joc, nu o bătălie, acum trebuie să
ne recuperăm repede. Trebuie să strângem rândurile și să mergem mai departe pentru că avem
un joc foarte important peste trei zile pe care trebuie să îl câștigăm", a spus tehnicianul Vasile
Miriuță

  

Mutu - Un egal era mai echitabil, în prima repriză i-am dominat pe cei de la FCSB

  

Directorul general al clubului de fotbal Dinamo, Adrian Mutu, a declarat, duminică seara, că un
rezultat de egalitate era mai echitabil pentru că în prima repriză jucătorii formației alb-roșii și-au
dominat adversarii.

  

Mutu este convins că Dinamo se va califica în play-off, chiar dacă în ultimele trei partide a
câștigat un singur punct. "E prea devreme să vorbim de calificarea în play-off. O să fim acolo, o
să vedeți. Vasile Miriuță a făcut și el ce a putut, a venit de câteva zile. Însă azi am văzut la
Dinamo o echipă care mi-a plăcut 50-60 de minute, așa că o să prindem play-off-ul", a precizat
Adrian Mutu.

  

Alibec - Azi am jucat slab, sunt supărat că nu mai reușesc să marchez
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Fotbalistul echipei FCSB, Denis Alibec, a declarat, duminică seara, că în partida cu Dinamo, a
jucat slab și de aceea a fost înlocuit de antrenorul Nicolae Dică în minutul 46, precizând că este
supărat că nu reușește să marcheze.

  

"Azi antrenorul m-a schimbat. Am jucat slab și m-a schimbat pur și simplu. Nu prea sunt în
formă după cum se vede, sper să îmi revin. Normal că sunt supărat că nu mai reușesc să
marchez sau să dau pase de gol. Mă întreb și eu ce îmi lipsește ca să marchez ca la Astra,
probabil că trebuie să muncesc mai mult. Sper să îmi revin. Poate în meciurile din cupele
europene sunt mai multe spații, iar acest lucru mă avantajează mai mult. În România toate
echipele se închid cu noi și joacă minge lungă, nu prea am pe unde să trec. Mă bucur că am
câștigat azi, am făcut un joc bun. Ei nu prea au avut ocazii mari, e o victorie meritată. Dinamo
nu ne-a pus probleme foarte mari", a spus el.
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